
Na polytechniku nastoupí přes tisíc nových 
studentů 
Jihlavský deník 16. 9. 2009 

Jihlava - Přibližně 1100 nových studentů usedne od konce září do poslucháren a učeben 
Vysoké školy polytechnické Jihlava (VŠPJ). Oproti loňsku je to asi o dvě stě studentů víc. 
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„Nárůst je způsobený tím, že jsme měli v létě hodně absolventů. Jelikož nám tak ubylo hodně 
studentů, mohli jsme si dovolit nabrat jich o to víc,“ informovala vedoucí kanceláře rektora 
Hana Pospíchalová. 

Počty studentů ale ještě nejsou přesné. „Zatím jsou pouze předběžné, protože stále ještě 
probíhají zápisy,“ doplnila Pospíchalová. 
Problémy s naplněním kapacity VŠPJ v podstatě neměla. V průměru mohou vzít polovinu 
přihlášených uchazečů. 

Nejvíc táhne obor cestovní ruch 

Největší zájem mezi studenty z celé republiky je jednoznačně o obor cestovní ruch. „Cestovní 
ruch je pro studenty zajímavý obor. Není založený na technických znalostech a je zde 
minimum matematiky. Pokud se někdo zajímá o cestování a cizí jazyky, je pro něj studium 
cestovního ruchu jistě atraktivní,“ vysvětlila vedoucí kanceláře rektora. 



Stranou zájmu však nezůstávají ani finance a řízení. A to jak v denním, tak dálkovém studiu. 
O aplikovanou informatiku a počítačové systémy je obecně menší zájem. 

„U ošetřovatelských oborů jsme limitovaní kapacitou v nemocnicích, kde studentky musí 
povinně vykonávat praxi,“ dodala Hana Pospíchalová. 

Žádné nové obory 

Každoročně se VŠPJ snaží nabídnout studentům nový obor. Letos se škole zatím nic nového 
otevřít nepodaří. Ve hře je ale například rozšíření cestovního ruchu i pro dálkaře, obor 
strojírenství, regionální a veřejná správa, rekreologie nebo životní prostředí. 

Michaela Hrozková 

 


